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Protokół nr VI/2024 

z sesji Rady Miejskiej w Nowej Dębie 

w dniu 26 sierpnia 2024 r. 

 
VI Sesja Rady Miejskiej w Nowej Dębie odbyła się w sali Samorządowego Ośrodka 

Kultury w Nowej Dębie i trwała od godz. 1800  do godz. 1852. 

W sesji uczestniczyło 12 radnych, zgodnie z listą stanowiącą załącznik nr 1 do protokołu. 

Radni obecni;  

1. Tomasz Dziemianko 

2. Barbara Jaskot 

3. Beata Kosior 

4. Stanisław Rawski 

5. Dariusz Róg 

6. Joanna Serafin 

7. Łukasz Serafin 

8. Stanisław Skimina 

9. Marian Tomczyk 

10. Damian Wolan 

11. Tomasz Wolan 

12. Stanisława Żarkowska 

Radni nieobecni; 

1.   Kasica Wojciech 

2.   Hubert Kopeć 

3.   Anita Nowotko-Chmielowiec 

Ponadto w sesji uczestniczyły osoby zaproszone, zgodnie z listą obecności stanowiącą załącznik 

nr 2 do protokołu. 

Ad. 1.  

Otwarcia sesji dokonała Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Kosior, która powitała radnych 

oraz osoby uczestniczące w sesji. Następnie stwierdziła wymaganą liczbę radnych - 12 do 

podejmowania prawomocnych uchwał. Przewodnicząca poinformowała również, że zgodnie  

z obowiązującymi przepisami sesja jest nagrywana za pomocą urządzeń rejestrujących dźwięk  

i obraz, a jej przebieg transmitowany jest na żywo w internecie.  

Ad. 2.  

Przewodnicząca obrad przedstawiła proponowany porządek sesji. 

1. Otwarcie sesji. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z V sesji Rady Miejskiej. 

4. Podjęcie uchwał: 

a) w sprawie zmian w budżecie miasta i gminy Nowa Dęba na 2024 rok, 

b) zmieniająca uchwałę w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi, ustalenia stawki takiej opłaty oraz zwolnienia z opłaty, 
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c) w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji dla publicznych i niepublicznych 

podmiotów oświatowych prowadzonych przez osoby prawne i fizyczne inne niż jednostka 

samorządu terytorialnego oraz trybu przeprowadzania kontroli prawidłowości ich pobrania i 

wykorzystania, 

d) w sprawie przyznania dotacji celowej Parafii Rzymsko –  Katolickiej p.w. Najświętszego 

Serca Pana Jezusa w Tarnowskiej Woli na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty 

budowlane w ramach Rządowego Programu Odbudowy Zabytków, 

e) w sprawie przyznania dotacji celowej Parafii Rzymsko –  Katolickiej p.w. Najświętszego 

Serca Pana Jezusa w Tarnowskiej Woli na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty 

budowlane w ramach Rządowego Programu Odbudowy Zabytków, 

f) w sprawie przyznania dotacji celowej Parafii Rzymsko-Katolickiej p.w. Św. Stanisława 

Biskupa i Męczennika w Chmielowie na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty 

budowlane w ramach Rządowego Programu Odbudowy Zabytków. 

5. Zapytania i wnioski mieszkańców. 

6. Wolne wnioski i informacje. 

7. Sprawozdanie Burmistrza Miasta i Gminy z realizacji uchwał Rady Miejskiej. 

8. Interpelacje i zapytania radnych. 

9. Zamknięcie obrad. 

Przewodnicząca zwróciła się z zapytaniem, czy są uwagi lub wnioski do przedstawionego 

porządku obrad. Uwag nie było. Następnie przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia 

porządku obrad.  

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne 

ZA (12) Tomasz Dziemianko, Barbara Jaskot, Beata Kosior, Stanisław Rawski, Dariusz Róg, 

Joanna Serafin, Łukasz Serafin, Stanisław Skimina, Marian Tomczyk, Damian Wolan, Tomasz 

Wolan, Stanisława Żarkowska 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (3) Wojciech Kasica, Hubert Kopeć, Anita Nowotko-Chmielowiec 

Ad.3. Przyjęcie protokołu z V sesji Rady Miejskiej. 

Przewodnicząca Beata Kosior zwróciła się do radnych z zapytaniem, czy są uwagi do protokołu  

z V sesji Rady Miejskiej w dniu 24 lipca 2024 r. Uwag nie zgłoszono. 

Głosowano w sprawie przyjęcia protokołu z V sesji Rady Miejskiej. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne 

ZA (12) Tomasz Dziemianko, Barbara Jaskot, Beata Kosior, Stanisław Rawski, Dariusz Róg, 

Joanna Serafin, Łukasz Serafin, Stanisław Skimina, Marian Tomczyk, Damian Wolan, Tomasz 

Wolan, Stanisława Żarkowska 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 
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NIEOBECNI (3) Wojciech Kasica, Hubert Kopeć, Anita Nowotko-Chmielowiec 

Ad.4. Podjęcie uchwał: 

a) Magdalena Skura Skarbnik Gminy przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały RM  

w sprawie zmian w budżecie miasta i gminy Nowa Dęba na 2024 rok. Poinformowała,  

że w przedłożonym projekcie uchwały po stronie dochodowej wprowadzono nadwyżkę środków 

w rozdziale: rolnictwo i łowiectwo, drogi publiczne gminne, gospodarowanie gruntami  

i nieruchomościami, cmentarze, urzędy gmin - kapitalizacja odsetek, ochotnicze straże pożarne, 

wpływy z podatku rolnego, podatku leśnego, podatku od spadków i darowizn i podatku od 

czynności cywilnoprawnych oraz podatków i opłat lokalnych od osób fizycznych, szkoły 

podstawowe, świadczenia wychowawcze, gospodarka ściekowa i ochrona wód, oświetlenie ulic, 

placów i dróg, pozostała działalność w dziale Gospodarka komunalna i ochrona środowiska, 

zadanie w zakresie kultury fizycznej, środki w kwocie 400 000 zł z Funduszu Przeciwdziałania 

COVID-19 z przeznaczeniem na udzielenie dotacji dla parafii w kwocie 408 163,25 zł na zadania 

majątkowe: prace konserwatorskie kościoła Parafii p.w. Najświętszego Serca Jezusa  

w Tarnowskiej Woli oraz prace konserwatorskie kościoła Parafii p.w. Św. Stanisława Biskupa  

i Męczennika w Chmielowie. Po stronie wydatkowej zwiększa się wydatki bieżące w rozdziale 

pozostała działalność w Dziale Leśnictwo, drogi publiczne gminne, gospodarka gruntami  

i nieruchomościami, wspólna obsługa jednostek samorządu terytorialnego, ochotnicze straże 

pożarne, szkoły podstawowe, dowożenie uczniów do szkół, przeciwdziałanie alkoholizmowi,  

system opieki nad dziećmi w wieku do lat 3, w związku z likwidacją bonu żłobkowego od  

1 października wolne środki przeznacza się na dotację dla publicznej Szkoły w Alfredówce. 

Wydatki majątkowe: wprowadza się nowe zadanie inwestycyjne pod nazwą adaptacja 

pomieszczeń w budynku UMiG pod potrzeby łazienki, adaptacja Zespołu Wychowania 

Przedszkolnego w Gminie Nowa Dęba do przepisów p-poż, zwiększa się wydatki na zadanie pod 

nazwą remont garażu remizy OSP Rozalin wraz z zagospodarowaniem terenu wokół. Zmniejsza 

się wydatki na zadanie inwestycyjne: budowa alejek na cmentarzu komunalnym w Nowej Dębie 

– brak realizacji w roku 2024. Następnie Przewodnicząca RM zwróciła się do Komisji 

Budżetowej o opinię. Przewodniczący komisji radny Dariusz Róg poinformował, że komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. W dyskusji głos zabrał radny Stanisław Rawski, 

dziękując burmistrzowi, przewodniczącej oraz radnym za znalezienie 20 000 zł na remont garażu 

remizy w OSP Rozalin oraz prosił o przegłosowanie tej kwoty na „tak”. Następnie radny 

Stanisław Skimina zwrócił się z pytaniem czy w obecnym projekcie zmian   

w budżecie będą zabezpieczone pieniądze na badania strażaków. Burmistrz Wiesław Ordon 

zaproponował aby to pytanie było rozważane w wolnych wnioskach. Również głos zabrał radny 

Łukasz Serafin zwracając się z pytaniem dlaczego nie zostało zrealizowane wykonanie alejek na 

cmentarzu w Nowej Dębie. Odpowiedzi udzielił burmistrz wyjaśniając, iż rozważane było aby 

wykonać w tym roku dokumentację techniczną, lecz ze względu na potrzeby dosyć istotne, jakie 

zaistniały m.in. przygotowanie dokumentacji technicznych dla Zespołów Wychowania 

Przedszkolnego oraz pilną konieczność wykonania łazienki w pomieszczeniu, które zabieramy 

Poczcie Polskiej wykonując windę, trzeba było przesunąć pieniądze z niektórych zadań. 

Przewodnicząca obrad zamknęła dyskusję i poddała projekt uchwały pod głosowanie. 
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Głosowanie: UCHWAŁA NR VI/47/2024 RADY MIEJSKIEJ W NOWEJ DĘBIE  

W SPRAWIE ZMIAN W BUDŻECIE MIASTA I GMINY NOWA DĘBA NA 2024 ROK 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne 

ZA (11) Barbara Jaskot, Beata Kosior, Stanisław Rawski, Dariusz Róg, Joanna Serafin, Łukasz 

Serafin, Stanisław Skimina, Marian Tomczyk, Damian Wolan, Tomasz Wolan, Stanisława 

Żarkowska 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Tomasz Dziemianko 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (3) Wojciech Kasica, Hubert Kopeć, Anita Nowotko-Chmielowiec 

b) Magdalena Skura Skarbnik Gminy przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały RM 

zmieniająca uchwałę w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi, ustalenia stawki takiej opłaty oraz zwolnienia z opłaty. Poinformowała, iż dnia 24 

lipca 2024 roku Rada Miejska w Nowej Dębie podjęła uchwałę w sprawie wyboru metody 

ustalania opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi, ustalenia stawki takiej opłaty oraz 

zwolnienia z opłaty. Po rozpatrzeniu uchwały, Kolegium Regionalnej Izby Obrachunkowej  

w Rzeszowie zakwestionowało termin wejścia w życie opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi za domki letniskowe. Pomimo że opłata jest roczna, można ją zmienić tylko do 

końca kwietnia za dany rok. W uchwale powinien być zapis mówiący wprost o terminie wejścia 

w życie. Wobec powyższego, w § 10 uzupełniono zapis dotyczący wejścia w życie przepisu § 5 

uchwały, tj. z dniem 1 stycznia 2025 r. Następnie w imieniu Burmistrza MiG wniosła  

o przyjęcie autopoprawki do projektu uchwały. Wyjaśniła, iż § 2 brzmiał: uchwała podlega 

ogłoszeniu w Dzienniku Urzędowym Województwa Podkarpackiego i obowiązuje od 1 września 

2024. Już po Komisji Budżetowej, po konsultacji z Regionalną Izbą Obrachunkową 

zadecydowano, że powinien ten paragraf brzmieć: uchwała wchodzi w życie po upływie 14 dni 

od dnia ogłoszenia w Dzienniku Urzędowym Województwa Podkarpackiego. Następnie 

Przewodnicząca RM zwróciła się do Komisji Budżetowej o opinię. Przewodniczący komisji 

radny Dariusz Róg poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodnicząca obrad otworzyła dyskusję nad projektem uchwały – pytań nie było. Następnie 

przystąpiono do głosowania w sprawie zgłoszonego wniosku. 

Głosowano wniosek w sprawie 

zmieniająca uchwałę w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi, ustalenia stawki takiej opłaty oraz zwolnienia z opłaty 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne 

ZA (12) Tomasz Dziemianko, Barbara Jaskot, Beata Kosior, Stanisław Rawski, Dariusz Róg, 

Joanna Serafin, Łukasz Serafin, Stanisław Skimina, Marian Tomczyk, Damian Wolan, Tomasz 

Wolan, Stanisława Żarkowska 
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PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (3) Wojciech Kasica, Hubert Kopeć, Anita Nowotko-Chmielowiec 

Innych wniosków nie było, w związku z czym Przewodnicząca poddała projekt uchwały wraz  

z poprawką pod głosowanie. 

Głosowanie: UCHWAŁA NR VI/48/2024 RADY MIEJSKIEJ W NOWEJ DĘBIE 

ZMIENIAJĄCA UCHWAŁĘ W SPRAWIE WYBORU METODY USTALENIA OPŁATY 

ZA GOSPODAROWANIE ODPADAMI KOMUNALNYMI, USTALENIA STAWKI 

TAKIEJ OPŁATY ORAZ ZWOLNIENIA Z OPŁATY 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne 

ZA (12) Tomasz Dziemianko, Barbara Jaskot, Beata Kosior, Stanisław Rawski, Dariusz Róg, 

Joanna Serafin, Łukasz Serafin, Stanisław Skimina, Marian Tomczyk, Damian Wolan, Tomasz 

Wolan, Stanisława Żarkowska 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (3) Wojciech Kasica, Hubert Kopeć, Anita Nowotko-Chmielowiec 

c) Grzegorz Ordon - BOJS w Nowej Dębie, przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały RM  

w sprawie w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji dla publicznych  

i niepublicznych podmiotów oświatowych prowadzonych przez osoby prawne i fizyczne inne niż 

jednostka samorządu terytorialnego oraz trybu przeprowadzania kontroli prawidłowości ich 

pobrania i wykorzystania. Poinformował, iż w związku z przekazaniem Publicznej Szkoły 

Podstawowej w Alfredówce do prowadzenia przez Stowarzyszenie i obowiązkiem dotowania tej 

szkoły, niezbędne jest podjęcie uchwały w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji  

z budżetu Gminy Nowa Dęba dla szkół publicznych prowadzonych przez osoby prawne  

i fizyczne inne niż jednostka samorządu terytorialnego oraz tryb przeprowadzania kontroli 

prawidłowości ich pobrania i wykorzystania. Jednocześnie powyższa uchwała jest 

ujednoliceniem zasad ustalania trybu udzielania i rozliczania dotacji dla publicznych  

i niepublicznych przedszkoli, szkół podstawowych, w tym oddziałów przedszkolnych 

zorganizowanych w szkołach podstawowych prowadzonych przez osoby fizyczne i osoby 

prawne inne niż jednostka samorządu terytorialnego oraz trybu przeprowadzania kontroli 

prawidłowości ich pobrania i wykorzystania z budżetu Gminy Nowa Dęba. Przewodnicząca RM 

zwróciła się do Komisji Budżetowej oraz Komisji Oświaty i Kultury o opinię. Przewodniczący 

komisji - radni Dariusz Róg oraz Stanisław Skimina, poinformowali, że komisje pozytywnie 

zaopiniowały projekt uchwały. Pytań w związku z przedstawionym projektem uchwały nie było.  

Głosowanie: UCHWAŁA NR VI/49/2024 RADY MIEJSKIEJ W NOWEJ DĘBIE  

W SPRAWIE USTALENIA TRYBU UDZIELANIA I ROZLICZANIA DOTACJI DLA 

PUBLICZNYCH I NIEPUBLICZNYCH PODMIOTÓW OŚWIATOWYCH 



 

Wygenerowano za pomocą app.esesja.pl 

PROWADZONYCH PRZEZ OSOBY PRAWNE I FIZYCZNE INNE NIŻ JEDNOSTKA 

SAMORZĄDU TERYTORIALNEGO ORAZ TRYBU PRZEPROWADZANIA 

KONTROLI PRAWIDŁOWOŚCI ICH POBRANIA I WYKORZYSTANIA 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne 

ZA (12) Tomasz Dziemianko, Barbara Jaskot, Beata Kosior, Stanisław Rawski, Dariusz Róg, 

Joanna Serafin, Łukasz Serafin, Stanisław Skimina, Marian Tomczyk, Damian Wolan, Tomasz 

Wolan, Stanisława Żarkowska 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (3) Wojciech Kasica, Hubert Kopeć, Anita Nowotko-Chmielowiec 

d) Janusz Szymański - pracownik Referatu GPN, przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały 

RM w sprawie przyznania dotacji celowej Parafii Rzymsko – Katolickiej p.w. Najświętszego 

Serca Pana Jezusa w Tarnowskiej Woli na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty 

budowlane w ramach Rządowego Programu Odbudowy Zabytków. Poinformował, iż w ramach 

Rządowego Programu Odbudowy Zabytków Gmina Nowa Dęba otrzymała promesę na 

dofinansowanie wyżej wymienionych prac. W konkursie ogłoszonym zarządzeniem Burmistrza 

Miasta i Gminy Nowa Dęba nr 50/2024 z dnia 5 lipca 2024 roku w sprawie ogłoszenia naboru 

wniosków do dofinansowania z Rządowego Programu Odbudowy Zabytków o pomoc finansową 

złożone zostały łącznie trzy wnioski, o które wystąpiły dwa podmioty: Parafia Rzymskokatolicka 

w Tarnowskiej Woli oraz Parafia Rzymskokatolicka w Chmielowie. Dotacja dla Parafii 

Rzymskokatolickiej p.w. Najświętszego Serca Pana Jezusa w Tarnowskiej Woli w wysokości 

153 061,22 zł ma zostać przeznaczona na realizację zadania pod nazwą: remont schodów 

wejściowych do zabytkowego kościoła w Tarnowskiej Woli, z montażem nowych barierek, 

poręczy przy schodach, który wpisany jest w rejestrze zabytków województwa podkarpackiego 

pod numerem A-439. Następnie Przewodnicząca RM zwróciła się do Komisji Gospodarki 

Przestrzennej, Inwestycji, Ochrony Środowiska i Rolnictwa o opinię. Przewodniczący komisji 

radny Damian Wolan poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Pytań w związku z przedstawionym projektem uchwały nie było. 

Głosowanie: UCHWAŁA NR VI/50/2024 RADY MIEJSKIEJ W NOWJE DĘBIE  

W SPRAWIE PRZYZNANIA DOTACJI CELOWEJ PARAFII RZYMSKO  

– KATOLICKIEJ P.W. NAJŚWIĘTSZEGO SERCA PANA JEZUSA W TARNOWSKIEJ 

WOLI NA PRACE KONSERWATORSKIE, RESTAURATORSKIE LUB ROBOTY 

BUDOWLANE W RAMACH RZĄDOWEGO PROGRAMU ODBUDOWY ZABYTKÓW 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne  

ZA (12) Tomasz Dziemianko, Barbara Jaskot, Beata Kosior, Stanisław Rawski, Dariusz Róg, 

Joanna Serafin, Łukasz Serafin, Stanisław Skimina, Marian Tomczyk, Damian Wolan, Tomasz 

Wolan, Stanisława Żarkowska 
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PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (3) Wojciech Kasica, Hubert Kopeć, Anita Nowotko-Chmielowiec 

e) Janusz Szymański - pracownik Referatu GPN, przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały 

RM w sprawie przyznania dotacji celowej Parafii Rzymsko –  Katolickiej p.w. Najświętszego 

Serca Pana Jezusa w Tarnowskiej Woli na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty 

budowlane w ramach Rządowego Programu Odbudowy Zabytków. Poinformował, iż w ramach 

Rządowego Programu Odbudowy Zabytków Gmina Nowa Dęba otrzymała promesę na 

dofinansowanie wyżej wymienionych prac. W konkursie ogłoszonym zarządzeniem Burmistrza 

Miasta i Gminy nr 50/2024 z 5 lipca 2024 roku w sprawie ogłoszenia naboru wniosków  

o dofinansowanie z Rządowego Programu Odbudowy Zabytków, o pomoc finansową złożone 

zostały łącznie trzy wnioski, o które wystąpiły dwa podmioty: parafia Rzymskokatolicka  

w Tarnowskiej Woli oraz Parafia Rzymskokatolicka w Chmielowie. Dotacja dla Parafii p.w. 

Najświętszego Serca Pana Jezusa w Tarnowskiej Woli w wysokości 51 020,40 zł ma zostać 

przeznaczona na realizację zadania pod nazwą: Prace konserwatorskie, restauratorskie przy 

zabytkowych konfesjonałach i stalach znajdujących się w kościele w Tarnowskiej Woli, który 

wpisany jest do rejestru zabytków województwa podkarpackiego pod numerem A-439. Następnie 

Przewodnicząca RM zwróciła się do Komisji Gospodarki Przestrzennej, Inwestycji, Ochrony 

Środowiska i Rolnictwa o opinię. Przewodniczący komisji radny Damian Wolan poinformował, 

że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. Pytań w związku z przedstawionym 

projektem uchwały nie było.  

Głosowanie: UCHWAŁA NR VI/51/2024 RADY MIEJSKIEJ W NOWEJ DĘBIE  

W SPRAWIE PRZYZNANIA DOTACJI CELOWEJ PARAFII RZYMSKO  

– KATOLICKIEJ P.W. NAJŚWIĘTSZEGO SERCA PANA JEZUSA W TARNOWSKIEJ 

WOLI NA PRACE KONSERWATORSKIE, RESTAURATORSKIE LUB ROBOTY 

BUDOWLANE W RAMACH RZĄDOWEGO PROGRAMU ODBUDOWY ZABYTKÓW 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne 

ZA (12) Tomasz Dziemianko, Barbara Jaskot, Beata Kosior, Stanisław Rawski, Dariusz Róg, 

Joanna Serafin, Łukasz Serafin, Stanisław Skimina, Marian Tomczyk, Damian Wolan, Tomasz 

Wolan, Stanisława Żarkowska 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (3) Wojciech Kasica, Hubert Kopeć, Anita Nowotko-Chmielowiec 

f) Janusz Szymański - pracownik Referatu GPN, przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały 

RM w sprawie przyznania dotacji celowej Parafii Rzymsko-Katolickiej p.w. Św. Stanisława 

Biskupa i Męczennika w Chmielowie na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty 

budowlane  
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w ramach Rządowego Programu Odbudowy Zabytków. Poinformował, iż w ramach Rządowego 

Programu Odbudowy Zabytków Gmina Nowa Dęba otrzymała promesę na dofinansowanie 

wyżej wymienionych prac. W konkursie ogłoszonym Zarządzeniem Burmistrza Miasta i Gminy 

nr 50/2024 z 5 lipca 2024 roku w sprawie ogłoszenia naboru wniosków o dofinansowanie  

z Rządowego Programu Odbudowy Zabytków o pomoc finansową złożone zostały trzy wnioski, 

o które wystąpiły dwa podmioty: Parafia Rzymskokatolicka w Tarnowskiej Woli oraz Parafia 

Rzymskokatolicka w Chmielowie. Dotacja dla Parafii Rzymskokatolickiej w Chmielowie  

w wysokości 204 081,63 zł ma zostać przeznaczona na realizację zadania pod nazwą: prace 

konserwatorskie kościoła Parafii p.w. Św. Stanisława Biskupa i Męczennika w Chmielowie, 

obejmującego prace przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków województwa podkarpackiego 

pod numerem A-527. Następnie Przewodnicząca RM zwróciła się do Komisji Gospodarki 

Przestrzennej, Inwestycji, Ochrony Środowiska i Rolnictwa o opinię. Przewodniczący komisji 

radny Damian Wolan poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Pytań w związku z przedstawionym projektem uchwały nie było.  

Głosowanie: UCHWAŁA NR VI/52/2024 RADY MIEJSKIEJ W NOWEJ DĘBIE W 

SPRAWIE PRZYZNANIA DOTACJI CELOWEJ PARAFII RZYMSKO-KATOLICKIEJ 

P.W. ŚW. STANISŁAWA BISKUPA I MĘCZENNIKA W CHMIELOWIE NA PRACE 

KONSERWATORSKIE, RESTAURATORSKIE LUB ROBOTY BUDOWLANE W 

RAMACH RZĄDOWEGO PROGRAMU ODBUDOWY ZABYTKÓW 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne 

ZA (12) Tomasz Dziemianko, Barbara Jaskot, Beata Kosior, Stanisław Rawski, Dariusz Róg, 

Joanna Serafin, Łukasz Serafin, Stanisław Skimina, Marian Tomczyk, Damian Wolan, Tomasz 

Wolan, Stanisława Żarkowska 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (3) Wojciech Kasica, Hubert Kopeć, Anita Nowotko-Chmielowiec 

Ad.5. Zapytania i wnioski mieszkańców. 

W punkcie zapytania i wnioski mieszkańców nikt nie zabrał głosu. 

Ad.6. Wolne wnioski i informacje. 

Głos zabrali: 

- Radny Marian Tomczyk zwrócił się do burmistrza z prośbą o wytyczenie drogi obok parkingu 

przy kościele w Cyganach, gdyż byłoby to zasadne z tego względu, że kruszywo, które będzie 

wybierane spod płyt, posłużyłoby na nawiezienie i wyrównanie tej drogi.  

- Radna Joanna Serafin zadała pytania: na jakim etapie jest projekt remontu drogi przy  

ul. Mickiewicza, projekt parkingu i infrastruktury na ul. Kościuszki między blokiem 106 a 108 

oraz jaki jest przybliżony termin wykonania oświetlenia na ul. Broniewskiego.  

- Radny Stanisław Skimina zwrócił się do burmistrza z prośbą o wydelegowanie odpowiedniej 

osoby, która podjęłaby działania, które pozwoliłyby na ustalenie skąd przez fundament, podczas 
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intensywnych opadów wpływa woda do szatni w SP w Chmielowie. Kolejne pytanie brzmiało 

„czy w budżecie gminy są zabezpieczone środki na badania okresowe strażaków z OSP”. 

- Radny Damian Wolan zwrócił się z prośbą do burmistrza o oddelegowanie osoby by sprawdziła 

i naprawiła uszkodzenia na placu zabaw przy remizie OSP w Chmielowie oraz czy jest 

możliwość odnowienia tablicy przy remizie oraz Centrum Kultury. Zwrócił również uwagę, iż 

tablica znajdująca się przy przystanku obok kościoła w Chmielowie jest przechylona w stronę 

parkingu i stwarza zagrożenie dla osób przechodzących. Kolejno pytał czy jest możliwość aby 

PGKiM mogłoby zająć się wykoszeniem rowów przy ul. Strażackiej i ul. Polnej oraz czy jest 

podany termin odbioru prac przy ulicy Zacisznej. 

- Radny Tomasz Dziemianko zwrócił się z prośbą do radnych oraz burmistrza aby nie 

rezygnowano z inwestycji w sprawie alejek na cmentarzu. Z racji tego, iż to jest przygotowanie 

dokumentacji projektowej i w przyszłym roku można by było rozpocząć inwestycję.  

- Radny Łukasz Serafin zwrócił się z prośbą do radnych oraz burmistrza by przy planowaniu 

nowego budżetu ujęli w nim budowę basenu- parku wodnego.  

- Radny Marian Tomczyk podniósł kwestię, iż wśród mieszkańców jest rozpowszechniania 

nieprawdziwa informacja jakoby radni chcą podwyżki za ścieki i wodę o 45-35%. Zwrócił się do 

radnego Tomasza Wolana aby wyjaśnił, na jakiej podstawie rozprzestrzenia takie wiadomości,  

że ktoś z radnych chce drastycznych podwyżek. W  odpowiedzi Tomasz Wolan wyjaśnił, iż nie 

zajmuje się plotkami lecz faktem jest, że radnym został przedstawiony projekt tych stawek -

podwyżek. Dalsza dyskusja dotyczyła złożonego wniosku przez PGKiM w m-c kwietniu do Wód 

Polskich w sprawie taryf za wodę i ścieki. W dyskusji głos zabrał Burmistrz Wiesław Ordon, 

który przedstawił, iż to nie Rada Miejska, nie radni ustalają stawki opłat za wodę i ścieki i to nie 

rada będzie decydować o stawkach. Natomiast będzie decydować ewentualnie o cenie za wodę  

i ścieki ale w formie dopłaty do wody i ścieków.  

- Kolejno Burmistrz Wiesław Ordon udzielił odpowiedzi na zadane pytania. Poinformował, iż  

w odpowiedzi na pytanie: radnego Mariana Tomczyka, gmina może materiały zgromadzić, jeżeli 

pozostaną przy budowie parkingu i później dokonać rozścielenia na wytyczonej drodze; radnej 

Joanny Serafin, 20 sierpnia odbyło się spotkanie w sprawie projektu na ul. Mickiewicza i po 

uwagach mieszkańców projektant naniósł poprawki, które zaakceptował powiat tarnobrzeski.  

W kwestii parkingów przy ul. Kościuszki 106-108 poinformował, iż to zadanie jest procedowane, 

została podpisana umowa z wykonawcą i do końca roku będzie projekt, również została 

podpisana umowa odnośnie oświetlenia na ul. Broniewskiego; radnego Stanisława Skiminy, 

gmina pomoże dyrektorowi szkoły, lecz musi powiadomić, kiedy powinna przyjechać komisja, 

aby przeprowadzić oględziny. W kwestii badań strażaków w budżecie gminy są zabezpieczone 

środki; radnego Damiana Wolana poinformował, iż zostanie wysłana grupa interwencyjna na 

plac zabaw, w kwestii ul. Zacisznej, wystąpiono do wykonawcy o pewien zakres zadań 

naprawczych i część z nich została wykonana. Natomiast są uwagi dotyczące nawierzchni 

bitumicznej odnośnie zaniżeń nawierzchni i tu będzie oczekiwanie, że wykonawca poprawi te 

zaniżenia; radnego Tomasza Dziemianko poinformował, iż przyglądnie się, czy będzie można 

jeszcze jakieś środki znaleźć, aby przygotować projekt; radnego Łukasza Serafina poinformował, 

iż do końca br. powinna być przygotowana dokumentacja techniczna. 
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- Radny Stanisław Skimina pytał czy w br. będą środki na tłuczeń dla poprawy dróg gminnych. 

Burmistrz poinformował, że zostały dokonane zmiany w budżecie, które spowodowały, 

zabezpieczenie środków na ten cel.  

Ad.7. Sprawozdanie Burmistrza Miasta i Gminy z realizacji uchwał Rady Miejskiej. 

Przewodnicząca obrad poinformowała, że sprawozdanie burmistrza obejmujące okres od  

22 lipca do 21 sierpnia 2024 r. było zamieszczone na eSesji, celem wcześniejszego zapoznania 

się. Następnie zwróciła się do radnych o zadawanie pytań w związku z informacją. 

(Sprawozdanie stanowi załącznik nr 3 do protokołu.) Głos zabrał radny Tomasz Wolan, który 

zwrócił się z pytaniem w kwestii opracowania dokumentacji projektowo-kosztorysowej dla 4 

placów zabaw, za łączną kwotę w sprawozdaniu za ponad 35 000 zł. Dlaczego jest tak wysoki 

koszt oraz z czego wynikają te koszty, ponieważ w 2023 roku udało się wykonać plac zabaw  

w Jadachach w niższej cenie. Burmistrz wyjaśnił, iż place zabaw mają inny charakter niż place 

wiejskie a przy Przedszkolu nr 1 znajdują się dwa place zabaw dla młodszych i starszych, gdzie 

jest skomplikowane usytuowanie tej przestrzeni do zagospodarowania, ponieważ są 

powierzchnie, które wymagają jakichś rozwiązań technicznych. Radny podniósł kwestię, iż przy 

budowie placu zabaw również teren był nieprzygotowany, natomiast projektanci dużo taniej to 

wykonali. Zasugerował, aby gmina poszukała innych ofert i być może uda się w jakimś stopniu 

zaoszczędzić. Burmistrz poinformował, iż przedyskutuje tą kwestię z pracownikami Referatu 

Inwestycji, którzy przygotowywali te zadania i udzieli dokładniejszej informacji.  

Ad.8. Interpelacje i zapytania radnych. 

Przewodnicząca obrad poinformowała, że w okresie między sesjami wpłynęły trzy interpelacje 

od radnego Stanisława Skiminy. Odpowiedzi zostały zamieszczone na eSesji. 

Ad.9.Zamknięcie obrad. 

Po wyczerpaniu porządku posiedzenia, Przewodnicząca Rady Beata Kosior, podziękowała 

wszystkim za udział w obradach, po czym ogłosiła zamknięcie VI sesji Rady Miejskiej w Nowej 

Dębie IX kadencji. 

 

Przewodnicząca Rady 

       Beata Kosior 
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